

شركة ريسوت الأسمنت شمهم Raysut Cement Company s.o.o

Esteemed Financial Services Authority and Respected

Shareholders of Raysut Cement Co. SAOG

After Compliments,

The Board of Directors is pleased to inform you of the following;

<u>Disclosure of Raysut Cement Co. S.A.O.G</u> Board Meeting Resolution

The eleventh and (extraordinary) meeting of the Board of Directors of Raysut Cement Company SAOG was held at 2:00 p.m. on Sunday, 6th July 2025. In light of the resignation of the former Chairman of the Board, the following resolutions were passed:

- Appointment of Mr. Salim bin Hamood bin Salim Al Habsi as a Member of the Board of Directors, replacing the resigned member, as he had received the next highest number of votes on the reserve list according to the results of the General Annual Meeting elections held on 16th March 2025.
- 2. Restructuring of the Board of Directors as follows:
 - Election of Eng. Ali Abdullah Ali Al Zadjali as Chairman of the Board of Directors.
 - Election of Mr. Khalid Masoud Ansari as Vice Chairman of the Board.
- 3. Reconstitution of the Board Sub-committee Members as follows:

The Audit Committee:

Name of the Director	Designation
Asma Ali Ramadhan Al Zadjali	Chairperson
Khalid Masud Ansari	Member
Ahmed Mohammed Al Bahar Al Rawas	Member
Salim Hamood Salim Al Habsi	Member
Khalil Fadhl Al Mansoori	Member

الأفاضل/ هيئة الخدمات المالية ومساهمي شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع المحترمين،،،

> السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،، يسر مجلس ادارة الشركة أن يخطركم بالآتى:

الإفصاح عن قرار إجتماع مجلس ادارة شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع

عُقد إجتماع مجلس الادارة الحادي عشر والطارئ لريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع في تمام الساعة الثانية من مساء يوم الاحد الموافق 6 يوليو 2025م، ونظراً لاستقالة رئيس مجلس الإدارة السابق، عليه فقد تقرر الآتى:

- 1. تعيين الفاضل/ سالم بن حمود بن سالم الحبسي ليكون عضواً لمجلس الإدارة بدلا عن العضو المستقيل بإعتباره الحاصل على أعلى الأصوات في قائمة الإحتياط وفقاً لنتائج انتخابات الجمعية العمومية للشركة المنعقدة بتاريخ 16 مارس 2025م
 - إعادة هيكلة مجلس الإدارة كالآتي:
 انتخاب المهندس/ علي بن عبدالله بن علي الزدجالي. رئيسا لمجلس ادارة الشركة
 - انتخاب الفاضل/ خالد مسعود أنصاري نائب رئيس المجلس
 - إعادة تشكيل أعضاء اللجان المنبثقة من مجلس الادارة على النحو التالى:

لجنة التدقيق:

الصفة	اسم العضو
رئيس اللجنة	أسماء علي رمضان الزدجالية
عضو	خالد مسعود أنصاري
عضو	أحمد بن محمد عبدالله الرواس
عضو	سالم بن حمود بن سالم الحبسي
عضو	خليل فاضل المنصوري

Page 1 of 2



شركة ريسوت للأسمنت همهم Raysut Cement Company همهم

The Executive, Nomination and Renumeration Committee:

Name of the Director	Designation
Abdullah Mohammed Musalam Al Abri	Chairperson
Saeed Hamed Saeed Al Dhaheri	Member
Khalid Masoud Ansari	Member
Rashid Mohammed Ahmed Al Kaabi	Member
Ahmed Mohammed Abdullah Al Rawas	Member

Liyutha Mohamed Al Ismaili Board Secretary

اللجنة التنفيذية ولجنة الترشيحات والمكافات:

اسم العضو
عبدالله محمد مسلم العبري
سعيد حمد سعيد الظاهري
خالد مسعود أنصاري
راشد بن محمد بن أحمد الكعبي
أحمد بن محمد عبدالله الرواس

ليوثا بنت محمد الإسماعيلي أمين سرمجلس الإدارة

